
MOTION  
Till Harö bredbands ekonomisk förenings årsmöte 2018 

ARVODE TILL STYRELSEN 
Styrelsen för Harö Bredbands Ekonomisk förening utför ett mycket kvalificerat och omfattande arbete helt utan 

ersättning. Andra liknande bredbandsföreningar tvingas ofta lägga ut motsvarande arbete på konsulter och 

entreprenörer till höga kostnader. Denna arbetsmodell har möjliggjorts genom att vi lyckats engagera 
kvalificerade och professionella medlemmar till styrelsen och att dom har utnyttjat erfarenheter från tidigare 

fibernätsbygge hos våra samarbetande fiberföreningar (Ornö, Nämndö och Runmarö) som sedan tidigare har 

byggt ut delar av sitt fibernät. 

Förutom rent styrelsearbete med mycket frekventa styrelsemöten, har alla i styrelsen specifika kvalificerade 

arbetsuppgifter i mycket stor utsträckning, t.e.x.. projektera och designa fibernätet, utsättning av detaljerade 
instruktioner till entreprenören på öarna, hantera markavtal och myndighets tillstånd, m.m. Styrelsen har lagt 

många timmar på dessa jobb. 

Vi medlemmar får inte bara en billigare bredbandsuppkoppling, vi får också ett nät bättre anpassat till våra 

specifika förutsättningar, och många fel elimineras genom den lokalkännedom som vår styrelse har när de utför 

sina arbetsuppgifter.  

Vi är ca. 160 fastigheter i föreningen som skall få en bredbandsuppslutning som beräknas kosta varje fastighet 

max 30 000 KR. Harös del i det totala bredbandprojekt är ca. 10 MKR. Nätet beräknas vara färdigt och driftsatt 

inom 2 år. Därefter kommer föreningen att ha en förvaltande roll som inte kommer att kräva lika mycket av vår 

styrelse. Ett förhöjt styrelsearvode under den för styrelsen intensiva byggtiden kommer inte att nämnvärt 

påverka varje fastighets anslutningskostnad. 

Förslag: 

Arvodera styrelsen för Harö Breband Ekonomisk förening under 2018 med 80 000 KR att 
fördelas inom styrelsen. 
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